

Divine Supplementation: New Remixes for Derek Piotr

Published on [7. February 2026](#) by [admin](#)

Am 27. Februar erscheint mit "Divine Supplementation" eine Remixveröffentlichung von Derek Piotr, erhältlich als 10" und zum Download. Die Veröffentlichung versammelt drei Neubearbeitungen von Stücken aus Piotrs Album "Divine Supplication", das im Vorjahr erschienen ist und als bewusst offenes, kollaboratives und vergleichsweise leichtfüßiges Projekt angelegt war.

Für die Remixe lud Piotr nun mit Switch, Thomas Brinkmann und Gabber Modus Operandi drei Künstler ein, die ihn ästhetisch und biografisch maßgeblich geprägt haben. Switch, als Fidget-House-Pionier und Produzent von M.I.A.s "20 Dollar" bekannt, reduziert das Ausgangsmaterial und schärft, wie es vom Label heißt, Rhythmus, Bass und Synthiestrukturen. Thomas Brinkmann liefert eine dicht strukturierte, stark fragmentierte Neubearbeitung mit zahlreichen Überlagerungen und Brüchen. Gabber Modus Operandi verwandeln "East Tennessee" in eine deutlich verdichtete, energiegeladene Version – diese Fassung war zuvor bereits als Bonustrack der Download-Ausgabe von "Divine Supplication" enthalten.

English:

On the 27. February is released with "Divine Supplementation" a remix release by Derek Piotr, available as 10" and download. The release brings together three re-edits of pieces from Piotr's album "Divine Supplication", which was released the previous year and was designed as a deliberately open, collaborative and comparatively light-footed project.



With Switch, Thomas Brinkmann and Gabber Modus Operandi, Piotr now invited three artists for the remixes, who have significantly shaped him aesthetically and biographically. Switch, known as a fidget house pioneer and producer of M.I.A.'s "20 Dollars", reduces the source material and sharpens rhythm, bass and synth structures, as the label says. Thomas Brinkmann provides a densely structured, highly fragmented reworking with numerous superimpositions and fractures. Gabber Modus Operandi transform "East Tennessee" into a significantly compressed, energetic version – this version was previously included as a bonus track of the download edition of "Divine Supplication".